
سرپرست اداره کل گردشگری بوشهر:

توریسم صنعتی ظرفیتی بی نظیر در گردشگری استان بوشهر است
 سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان بوشهر با اشاره به ظرفیت بالای صنعتی استان، گفت: توریسم صنعتی 

ظرفیتی بی نظیر در بخش گردشگری استان بوشهر محسوب می شود. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از ایرنا ناصر امیرزاده  اظهار داشت: گام های بسیار مهمی در راستای شناسایی و معرفی ظرفیت های گردشگری 

استان بوشهر صورت گرفته است و تلاش داریم که ظرفیت های استان به خوبی معرفی شود.
وی با اشاره به استقرار صنایع عظیمی....
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استان فارس 
خرامه

مراسم بزرگداشت آیت الله هاشمی 
 رفسنجانی در شهرستان خرامه

 برگزار گردید
الله هاشمی رفسنجانی  ارتحال حضرت آیت  بزرگداشت  و  یادبود  مراسم 
اسلامی  انقلاب  و  )ره(  امام  دیرین  یار  و  نظام  مصلحت  تشخیص  رئیس 
و رهبری در شهرستان خرامه با حضور حجت الاسلام محمد صباحی امام 
جمعه، مهندس آرگیو فرماندار، روحانیون و ائمه جماعات، روسای ادارات، 
شوراهای اسلامی، دهیاران و اقشار مختلف مردم در امامزاده اسحاق )ع( 

برگزار شد.

تسلیت  ضمن  مراسم  این  در  خرامه  شهرستان  فرماندار  آرگیو  مهندس 
تشخیص مصلحت  مجمع  فقید  رئیس  رفسنجانی  هاشمی  الله  ارتحال آیت 
نظام، اظهار داشت: درگذشت حضرت آیت الله هاشمی رفسنجانی، شاگرد 
مبارز امام راحل عظیم الشان و یار دیرین انقلاب اسلامی و رهبری، دلها 
را داغدار کرد و به همین منظور پاسداشت خدمات بزرگمرد و یار دیرین 

انقلاب، امام و رهبری مراسم بزرگداشت در شهرستان برگزار شد.
اینکه آیت الله هاشمی رفسنجانی سالها عمرش  بیان  با  مقام عالی دولت 
را خالصانه در راه اهداف انقلاب اسلامی، چون شمع، در طبق ایثار سپری 
کرد، افزود: این ضایعه دردناک را به محضر امام عصر )عجل الله تعالی 
فرجه الشریف(، رهبر معظم انقلاب اسلامی و ملت بزرگوار ایران اسلامی و 
همینطور بیت شریف ایشان و مردم عزیز شهرستان  تسلیت عرض می کنم 

و از ساحت کبریایی، علو درجات را برای این عزیز سفر کرد خواهانم.
مردم،  خدمتگزار  رفسنجانی«  هاشمی  الله  »آیت  اینکه  اشاره  با  وی 
زحمتکش، سیاستمدار، صابر، رنج دیده انقلاب و یار امام و مورد احترام 
ملت قدر دان ایران اسلامی بود عنوان نمود: این شخصیت فصلی بی تکرار، 
خواندنی و تحسین برانگیز از تاریخ معاصر سرزمین پر از شور و شهامت ما 
است و با عروج آسمانی این قهرمان عرصه های پیروزی نهضت اسلامی، 
های  استوانه  از  یکی  ایران  اسلامی  جمهوری  سازندگی،  و  مقدس  دفاع 

خویش را برای همیشه از دست داد.
از  قبل  چه  رفسنجانی  هاشمی  الله  آیت  انقلاب  تاریخ  در  داد:  ادامه  وی 
در  و  نقاط کشور  ترین  انقلاب همواره در حساس  از  بعد  و چه  انقلاب 

حساس ترین برهه های زمانی، نیروی ذخیره امام و رهبری بودند. 
در پایان فرماندار افزود: بدرقه پرشور مردم در مراسم تدفین و تشییع آیت 
الله هاشمی رفسنجانی از احترام به آن مرحوم بود و پیام رهبر و خواندن 
نماز معظم له بر پیکر آیت الله هاشمي و بیان خدمات ایشان در نظام نیز 

حقیقتا نهایت وفا را نشان مي دهد، 
این مراسم با تلاوت قاریان قرآن و سخنرانی حجت الاسلام محمد صباحی 
امام جمعه و پخش کلیپ از خدمات مرحوم  آیت الله هاشمی رفسنجانی و 

مراسم تشییع و تدفین و مداحی به پایان رسید.

قیروکارزین
برگزاری جلسه هم اندیشی شهردار، 

رئیس اتاق اصناف و روسای اتحادیه های 
صنفی شهرستان قیر و کارزین 

و  شهرداری  اندیشی  هم  جلسه  قیر  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
روسای اتحادیه های اصناف شهرستان قیر و کارزین با حضور شهردار با 
دعوت قبلی شهرداری در دفتر شهردار تشکیل و درباره موضوعات مطرح 

شده بحث و تبادل نظر شد.

این جلسه شهردار قیر در مورد عملکرد و کارهای پیگیری شده در  در 
خصوص مشکلات شهر توضیحاتی ارائه نمود.

صالحی ضمن ابراز خرسندی از حضور روسای اتحادیه های اصناف در این 
جلسه بیان داشت: با هم فکری و حمایت روسای اتحادیه های اصناف و 
شهرداری میتواند بخش عمده ای از مشکلات و نارضایتی ها را کاسته و 

وضعیت موجود را بهبود بخشد.
قانون   55 ماده  یک  تبصره  به  اشاره  با  قیر  شهردار  صالحی  منصور 
معبر  از سد  برای جلوگیری  باید  این که شهرداری  بر  مبنی  شهرداری ها 
همکاری  با  و  مامورین  وسیله  به  عمومی  روهای  پیاده  اشغال  و  عمومی 
معبر  سد  اینکه  به  توجه  با  داشت  بیان  نماید،  اقدام  مربوطه  دستگاهای 

به  نیاز  خودروهاست  و  فروشان  دست  کسبه،  بخش  سه  از  شده  تشکیل 
تعامل، همکاری و هماهنگی بیش از پیش نهادهای ذی ربط با شهرداری را 
میطلبد. در پایان منصور صالحی شهردار قیر از همه روسای اتحادیه اصناف 
به خاطر حمایت هایشان کمال تقدیر و تشکر را داشت و تداوم و تکرار 

این جلسات را خواستار شد.
قیر وکارزین سید موسی هاشمی  از شهرستان  اتاق اصناف  آنگاه رئیس 
خواستار بیان مسائل و مشکلات از سوی اتحادیه ها شده و اظهار داشت ما 
نیازمند کمک و همفکری و تعامل و همکاری اتحادیه ها با شهردار بوده 

ضمن اینکه انتقادات و پیشنهادات شما سرلوحه کار ما خواهد بود.
درگیر  است  ممکن  اصناف  اتاق  رئیس  عنوان  به  ما  داد:  ادامه  وی 
به آنها مبتلا هستند  اتحادیه ها  از مشکلاتی که  روزمرگی هایی شویم و 
غافل شویم که نیاز به همین تکرار مکررات است تا مطالب را تا جایی 
که امکان داشته استخراج نموده و در جایی که لازم است مطرح کنیم تا 
بتوانیم نتیجه مطلوبی را از برگزاری این جلسات بگیریم، در این نشست 

اهم مسائل و مشکلات اتحادیه ها با شهرداری عنوان شد.

سپیدان
اعطای۸۰ جلد سند مالکیت روستایی 

در شهرستان سپیدان
مراسم اعطای۸۰ جلد سند مالکیت روستایی در شهرستان سپیدان باحضور  
صالح مشتاقی لار فرماندار سپیدان، قاسم پاک نژاد بخشدار بخش مرکزی، 
علی شیروانی دوست مدیر بنیاد مسکن و علی یار زارعی رئیس ثبت اسناد 
و املاک شهرستان و برخی مسئولان محلی برگزار و ۸۰جلد سند مالکیت 

به مردم روستای اسفیان بخش مرکزی اعطا شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی بنیاد مسکن استان  فارس، 
مشتاقی لار در این مراسم با بیان اینکه طرح صدور اسناد مالکیت واحدهای 
اظهار داشت:  اجرا می شود،  قانون ساماندهی در روستاها  پیرو  روستایی 
از مهمترین مزایای سند دار کردن خانه های روستایی، تضمین و  یکی 

تثبیت مالکیت و جلوگیری از اختلافات ملکی روستائیان می باشد.
نوسازی  برای  بانکی  تسهیلات  اخذ  برای  مطمئن  وثیقه ای  وجود  وی 
واحدهای مسکونی روستایی، خرید و فروش قانونمند املاک در روستاها 
و جلوگیری از مهاجرت جامعه روستایی به شهرها را از دیگر نتایج اجرای 

این طرح برشمرد.
اظهار  نیز  بنیاد مسکن شهرستان  مدیر  مهندس شیروانی دوست  همچنین 
با  روستاها  از  زدایی  محرومیت  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  داشت: 
و  بهسازی  روستاها،  در  هادی  طرح  اجرای  و  تهیه  جمله   از  اقداماتی 
نوسازی واحدهای مسکونی روستاییان و همچنین صدور اسناد مالکیت در 
روستاها مدنظر قرارگرفته است که در راستای اجرای موضوع صدور اسناد 
مالکیت و از ابتدای شروع طرح تاکنون بیش از ۷۷۰۰جلد سند مالکیت 
روستایی با همکاری مشترک بنیاد مسکن و اداره ثبت اسناد در روستاهای 
ابتدای سال  از  نیز  فقره جلد سند آن  شهرستان صادر شده است که۶5۰ 

جاری تاکنون بوده است.
در پایان مراسم اسناد مالکیت صادر شده به صورت نمادین به تعدادی از 

اهالی روستا تحویل داده شد.

نی ریز
مهندس زمانی: 

چتر حمایت از محرومان و نیازمندان 
 در همه جای استان فارس 

گسترده است
همراه    به  فارس  استان  مسکن  بنیاد  کل  مدیر  زمانی  الله  عطا  مهندس   
الله سید محمد  با آیت  بنیاد  این  معاون عمران روستایی  مهندس هاشمی 
فقیه نماینده مردم استان فارس در خبرگان و با امام جمعه نی ریز دیدار 
کرد، مهندس زمانی در این دیدار بر لزوم تداوم فعالیت های عمرانی و 
محرومیت زدایی و حمایت از نیازمندان جامعه تاکید کرد و اظهار داشت: 
چتر حمایت از محرومان و نیازمندان در همه جای استان فارس گسترده 

است.

در  زمانی  مهندس  فارس،  استان  مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  گزارش  به 
این دیدار با اشاره به تداوم خشکسالی ها و کم بارشی ها در استان فارس 
و  اشتغال  بر  سوئی  اثرات  قطعا  بارشی  کم  و  خشکسالی  تداوم  گفت: 
معیشت روستاییان می گذارد و لازم است سازمان های مردم نهاد و افراد 
خیر و نیک اندیش در این زمینه به کمک دولت و دستگاه های خدمت 
رسان بیایند و با سرمایه گذاری در صنایع کوچک در روستاها و همچنین 

پرداختن به موضوع گردشگری روستایی به ایجاد اشتغال در روستا کمک 
کنند تا ما شاهد مهاجرت های ناخواسته ناشی از تداوم خشکسالی و کم 

آبی نباشیم.
مهندس زمانی با بیان اینکه توسعه روستایی و محرومیت زدایی تعطیلی بردار 
نیست گفت: بنیاد مسکن هر جا لازم باشد و هر جا ردی از محرومیت 
وجود داشته باشد ورود و با مشارکت خود مردم به توسعه و عمران منطقه 

کمک می کند.
مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس با بیان اینکه در شرایط خاص باید از 
بحرانی کمک گرفت  با شرایط  مقابله  برای  ها  امکانات و ظرفیت  همه 
بلایاي  مطالعه  از موضوع هاي مهم در  به عنوان یکي  گفت: خشکسالي 
در  است  مطرح  روستاییان  مهاجرت  و  معیشت  در  گذار  تاثیر  و  طبیعي 
سالهای اخیر این معضل  مورد بررسي قرار گرفته است و  آسیب های آن 

به ویژه در روستاهای شرق استان فارس پایش شده است.
مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس ادامه داد: عدم رسیدگی به مشکلات 
روستایی می تواند  توسعه اقتصادي جوامع را در کلیه سطوح به مخاطره 
اندازد و به طور مستقیم جامعه را از طریق تغییرات در فراواني یا قابلیت 

دسترسي به امکانات تحت تاثیر قرار دهد.
آیت الله فقیه  امام جمعه نی ریز نیز در این نشست با تقدیر از خدمات 
محرومیت زدایی بنیاد مسکن اظهار داشت: اگر در همه کارهایی که انجام 
می دهیم به جای کمیت، کیفیت را در نظر بگیریم، بیشتر موفق خواهیم 
شد. آگاهی مسئولین از مشکلات و کمبودهای  این شهرستان،  خواسته ما  
و همه دلسوزان  است. مردم روستاها قطعا باید از امکانات و توسعه بیشتر 

و بهتری بهره مند باشند.

استان بوشهر
سرپرست اداره کل گردشگری بوشهر:

توریسم صنعتی ظرفیتی بی نظیر در 
گردشگری استان بوشهر است

استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  اداره کل  سرپرست   
صنعتی  توریسم  گفت:  استان،  صنعتی  بالای  ظرفیت  به  اشاره  با  بوشهر 

ظرفیتی بی نظیر در بخش گردشگری استان بوشهر محسوب می شود. 
داشت:  اظهار  امیرزاده   ناصر  ایرنا  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
گام های بسیار مهمی در راستای شناسایی و معرفی ظرفیت های گردشگری 
استان بوشهر صورت گرفته است و تلاش داریم که ظرفیت های استان به 

خوبی معرفی شود.
وی با اشاره به استقرار صنایع عظیمی همچون نفت و گاز و پتروشیمی و 
نیروگاه و بنادر و گمرکات و دیگر صنایع بزرگ در استان، خاطرنشان 

کرد: توریسم صنعتی ظرفیتی بی نظیر در گردشگری استان بوشهر است.
استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  اداره کل  سرپرست   
از  بسیاری  توجه  مورد  صنعتی  گردشگری  امروزه  کرد:  اضافه  بوشهر 
گردشگران خارجی و داخلی با علایق خاص است و باید از این ظرفیت 

استفاده کرد.
وی با اشاره به حمایت ویژه از سرمایه گذاران بخش خصوصی در عرصه 
گردشگری، بیان کرد: امید است بخش خصوصی به نحو مناسبی از این 

پتانسیل برای توسعه گردشگری استان استفاده لازم را برد.
امیرزاده ادامه داد: توسعه گردشگری نقش بسیار مهمی در بهبود وضعیت 
اشتغال و ایجاد درآمد دارد و امیدواریم با حضور بخش خصوصی شاهد 

گشایش در این زمینه باشیم.

استان خوزستان 
حضور و بازدید استاندار خوزستان از 

بندر هندیجان            

                                   
سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: شریعتی استاندار خوزستان با حضور در 
هندیجان ابتدا از قبور 3 شهید گمنام هندیجان ضمن ادای احترام و فاتحه 
دیدن کرد.  جوانان  و  اداره ورزش  ساخت  حال  در  های  سالن  از  سپس 
وی در 2 اسکله صیادی و تجاری هندیجان در جمع ملوانان حضور یافته 
استاندار در جلسه  بازدید  ادامه  نمود. در  با آنان گفت وگو  از نزدیک  و 
شورای اداری گفت: بندر هندیجان یکی از بنادر جنوبی استان خوزستان 
و کشور با وجود پتانسیل های حوزه با مشکل صیادان و ملوانان و همچنان 
کشاورزان و دام داران بیشتر آشنا شدیم. از عمده ترین مشکل حاد در 
برد. شریعتی  نام  توان  می  را  هندیجان آب رودخانه زهره و کشاورزی 
عنوان کرد: باید توجه به برنامه ریزی و نوبت دهی را احکام کنیم و برای 
انجام عدالت ممکن است به قوه قضاییه رجوع کنیم و از نظر عقلانی توجه 
مشکل آب  داشتیم  استانداری خوزستان  در  اخیرا  که  ای  جلسه  در  شود 
از عمده ترین مشکلات است و قول مساعد مدیر کل سازمان  رودخانه 
آب و برق خوزستان در خصوص رها سازی آب سد کوثر با وزیر نیرو 
هماهنگی های لازم را به وجود آورند. وی در ادامه افزود: اگر زمین های 
در  بالایی  خسارتهای  شاهد  نشوند  آبیاری  منطقه  و  هندیجان  کشاورزی 
پایین دست رودخانه زهره خواهیم بود وضعیت آبیاری زمین های امیدیه 
بهتر از هندیجان است و اگر توجهی به هندیجان نشود شاهد خشکسالی 
عظیمی برای کشاورزان و دام داران خواهیم بود. وی با اشاره به سهمیه بندی 

آب کشاورزی ادامه داد: از روز یکشنبه سهمیه بندی آب رودخانه زهره 
انجام خواهد گرفت. وی در ادامه تصریح داشت: باید توسعه اقتصادی را 
در بندر سجافی رونق دهیم و با توسعه می توان اشتغال را افزایش دهیم ولی 
باید این امر مدیریت شود. از توجه به مدیریت دلسوزانه رفیعی فرماندار 
هندیجان در خصوص ترخیص کالا باید تقدیر نمود زیرا وی به توسعه و 
نحوه تجارت اسلامی همراه با گردشگری بیشتر توجه می کند. باید توافق 
باید  از اقلام  نمود که از قاچاق جلوگیری شود و دستورات برای بعضی 
مشخص شود و لوازم یدکی و دیگر اقلام که قانونی باشد مدیریت شود و 
با مدیریت گمرک در کشور تخصیص صورت گیرد و همانند شادگان 
و دیلم در زمینه صیادی تلاش می کنیم که اسکله صیادی بحرکان را به 
نتیجه و مهیا سازیم و این منطقه را به گردشگری و صیادی تبدیل کنیم که 
نیاز به مطالعات دارد. دکتر شریعتی استاندار خوزستان همچنین از قرارداد 
جهت آب شیرین در هندیجان رامهرمز شادگان آبادان امیدیه آغاجاری 
ماهشهر چمران بهبهان خبر داد و افزود: پروژه های آبرسانی به این مناطق 
در حال بررسی قرار دارد و برای خرید لوله نیاز به اعتبارست. وی همچنین 
خصوص  در  وی  شد.  خواهد  حل  مشکل  گفت:  استان  آبرسانی  درباره 
تعداد حدود  این  ندارند گفت:  مجوز صید  که  هندیجانی  مشکل صیادان 
بیش از 2۰۰ نفر هستند و با رایزنی های فرماندار هندیجان و شیلات استان 
با همکاری  مزارع  در  میگو  پرورش  افزود:  شد. وی  مشکل حل خواهد 
منابع طبیعی و شیلات پیگیری خواهیم نمود و از طریق اتحادیه صیادان و 
جهاد نصر انجام خواهد شد. در پایان جلسه شورای اداری سیدمهران رفیعی 
ملوانان و صاحبان  و  در خصوص مشکلات کشاورزان  فرماندارهندیجان 
شناور های تجاری مسکن مهر شمالی و جنوبی و نیاز به لایه روبی رودخانه 
زهره آسفالت جاده بندر بحرکان و بندر سجافی و همچین جاده ارتباطی 

هندیجان و ماهشهر سخنانی را ایراد کرد.

استان هرمزگان 
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان:

با آماده سازی زمین از حاشیه رفتن 
مردم بندرعباس جلوگیری می کنیم

مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: برای جلوگیری از تصرفات غیر 
قانونی با ساماندهی بافت های فرسوده و حاشیه نشینی وآماده سازی زمین 

از حاشیه رفتن مردم بندرعباس جلوگیری می کنیم.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از ایرنا، غلامحسین شیری افزود: زمانی 
که شهرها توسعه می یابند مهاجرت به مرکز استان نیز کاهش می یابد 
و آماده سازی زمین و رفع نیازهای مردم زمینه را برای شهر پایدار فراهم 

می آورد.
وی ادامه داد: در سال های گذشته رشد ناهمگنی داشته است به طوری که 
مرکز استان 435 هزار نفر جمعیت دارد این در حالی است که دومین شهر 
بزرگ هرمزگان ۶۰ هزار نفر و بقیه شهرها نیز جمعیت بسیار پایین تری 
داشته که این نشان از رشد ناهمگن هرمزگان دارد و ناشی از نبود توجه به 

نیازهای مردم در هر منطقه است.
وی یاد آور شد: برای رشد همگون استان در این شرایط بسته ای از سوی 
راه و شهرسازی هرمزگان تهیه شده از این رو ۸ شهر در اجرای این طرح 

مد نظر است تا توسعه یابند.
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان با بیان اینکه شهر بندرعباس برای مردم 
از  با توسعه راه روستایی جلوی مهاجرت  ادامه داد،  بیشتری دارد،  جاذبه 
روستا به شهر و با توسعه شهرهای استان هرمزگان زمینه کاهش مهاجرت 

به مرکز استان فراهم می شود.
شیری به آماده سازی 35۰ هکتار زمین در بندرعباس اشاره کرد و افزود: 
پیمانکار طرح نیز فعالیت خود را آغاز کرده در همین حال آماده سازی 

15۰ هکتار دیگر نیز به مناقصه گذاشته ایم.
وی به وضعیت نامناسب بافت فرسوده در بندرعباس اشاره کرد و افزود: 
در این زمینه وضعیت خوبی نداریم به طوری که 4۰ درصد شهر بندرعباس 
به شکل بافت فرسوده و ناکارآمد در آمده است و نیازمند برنامه ریزی و 

اعتبار بالایی است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 

بهره برداری از طرح ملی جاده پاتاوه 
 به دهدشت اولویت دولت

 تدبیر و امید
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به فعالیت اجرایی خوب طرح ملی 
از  ملی  طرح  این  از  برداری  بهره  گفت:  دهدشت  به  پاتاوه  ارتباطی  راه 

اولویت های اصلی دولت است.

 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از ایرنا سید موسی خادمی در بازدید از 
برای  میلیارد ریال در سفر هیئت دولت  اظهار داشت: 2 هزار  این طرح 

تسریع در روند اجرایی این طرح در سال جاری و 9۶ تخصیص داده شد.
وی با اشاره به اینکه در این طرح ملی چندین بار وقفه های کوتاه مدت 
به وجود آمده گفت: با برنامه ریزی انجام شده پیش بینی می شود تا پایان 

سال مالی 9۶ طرح ملی جاده پاتاوه به دهدشت به بهره برداری برسد.
خادمی با اشاره به وجود پلهای خاص در این طرح عنوان کرد: یکهزار متر 
پل خاص در این طرح باید اجرایی شود که عملیات ساخت چهار پل در 
حال انجام است. استاندار کهگیلویه وبویراحمد طول تونل های این طرح 
نیز  ها  تونل  اجرایی  عملیات  و گفت:  کیلومتر ذکر کرد  را هشت  ملی 
۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. خادمی بیان کرد: با تعهد پیمانکار 25 
کیلومتر از قطعه سوم این طرح از سمت لوداب به قلعه دختر به زودی نیز 

به بهره برداری خواهد رسید.
وی پیشرفت فیزیکی این طرح را بیش از ۷۰ درصد ذکر کرد.


